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A:Would you like to know about benefits and so forth?
您愿意了解一下它的好处及其他的事情吗?

B:Please. Everyone enjoys hearing the benefits of something!

请讲。每个人都喜欢听有好处的事情啦!

A:With this agreement we can bring over you many benefits. For example, head offices of your group companies can get really prompt integrated fund transfers and centralised allocations. This helps internal supervision and admin run smoothly.

根据本协议，我们可以给您很多好处。例如，责公司集团总部可以及时实现资金的统一汇划、集中调拨。这有助于内部监督和平顺管理。

B:That is wonderful. We've been having serious problems in that area. Our internal accounts seem so messy at the moment, nothing is running smoothly and it's costing us time and money.

好极了。我们在这些方面已经出现了一些严重的问题。我们的内部账户目前都显得很混乱，经营更谈不上平顺，并且消耗掉了时间和金钱。

A:Hopefully signing up for this Network Settlement Service will solve all of that. If you are sure，we can go ahead now, Sir. How does 10 am tomorrow sound, to get all of the paperwork out of the way?

但愿签了这个网络结算服务将解决这一切问題。如果您确定的话，我们现在就可以办理了，先生。明天上午10点钟把所有的文书工作都处理好，如何?
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